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Pan Eskan Darwich

Radny Rady Miasta Kalisza 
               

W odpowiedzi  na interpelację  złożoną w dniu 12 lipca 2022r.  w sprawie remontu
chodnika w ul. Mazurskiej, uprzejmie wyjaśniam jak niżej.

Przeprowadzona w br.  inwestycja  pn.  Rozbudowa ul.  Mazurskiej,  swym zakresem
objęła  budowę chodnika  oraz  wykonanie  miejsc  postojowych  wyłącznie  po  lewej  stronie
ulicy  (patrząc  od  ul.  Długosza)  i  zrealizowana  została  w ramach  Programu  Budowy
i Przebudowy  Dróg  Osiedlowych  na  lata  2020-2023  (PBiPDO).  Przedmiotowe  zadanie
zostało zgłoszone do PBiPDO przez Radę Osiedla Piskorzewie, która wnioskowała o budowę
parkingu  wzdłuż  bloku  przy  ul.  Mazurskiej  2-4-6.  Zadanie  zostało  przygotowane
i zrealizowane w zakresie zgodnym ze złożonym wnioskiem.
Plan  budżetowy  na  rok  2022r.  w  odniesieniu  do  ul.  Mazurskiej  został  wykonany.
Obecnie, nie przewiduje się dalszych innych inwestycji drogowych na powyższej ulicy. 
Mając na uwadze informację zawartą w interpelacji Pana Radnego o złym stanie technicznym
chodnika po prawej stronie ulicy,  w dniu 18.07.br.  przeprowadzony został  przegląd stanu
technicznego  chodnika,  w  wyniku  którego  stwierdzono,  iż  chodnik  znajduje
się w zadawalającym  stanie  technicznym  i  nie  wymaga  podejmowania  natychmiastowych
działań z zakresu bieżącego utrzymania. 

Prezydent Miasta Kalisza
/…/

Krystian Kinastowski




